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Verksamheten 2018. 
Årsstämman hölls den 4 mars i Fritidsgården. 
Styrelsen har under året haft 6 protokollförda möten. 
På stämman beslutades 2 arbetsdagar. Dessa genomfördes men deltagandet 
från medlemmarna var dåligt. Något måste göras för att höja deltagandet. 
 
Årsavgiften : 

- vatten för 2018 var 1 000 kr 
- avlopp för 2018 var 3 500 kr 

 

Avloppverket. 
Efterpoleringsbädden byggdes om under maj och burar monterades istället för 
dräneringsrör. Den totala kostnaden för ombyggnaden blev 166 813 kr. 
Föreningen tog ett lån på 70 000 kr samt att en extra inbetalning fordrades av 
medlemmarna på 2 000 kr per fastighet. 



Under sommaren brändes styrenheten ut vid ett åskväder. Reparation till en 
kostnad av 14 069 kr. Vår försäkring täckte endast med 1 593 kr, vilket är mindre 
än årspremien så beslut togs att avsluta försäkringen. 
Under hösten bildades det skum i processtanken av någon anledning. Med 
rekommendationer från kommunen tillsätts kalk i tanken. Att anläggnings-
skötarna dagligen måste tillsätta kalk i processtanken är inte hållbart. Styrelsen 
har talat med leverantören av verket, kommunen och letat på internet för att få 
lösning på problemet utan resultat. Eftersom kalken höjer Ph värdet i process-
tanken kollar vi nu Ph-värdet i vårt dricksvatten så att det inte är för surt. 
 

Vattenverket. 
Under hösten byttes vattenpumpen, då det inte gick att få upp tillräckligt tryck i 
ledningarna. Kostnaden för det blev 11 813 kr. Beror slitaget på pumpen på för 
surt vatten? Kalk tillsätts för att höja Ph-värdet men det kanske inte är 
tillräckligt. Nya prov skall tas. 
 

Anläggningsskötarena förtjänar ett stort tack för allt arbete de gjort 
under året. 
 
Ekonomi 
2018 års vinst på 21.558 kr  överförs till 2019 års räkning. 
 
Styrelsen vill tacka medlemmarna för det gångna året och alltid tänka på vad 
som spolas ner i avloppet. 
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